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Mestská časť Bratislava - Rača 

 

Zápisnica č. 4/2017 

z rokovania Komisie školskej, kultúrnej, športovej a pre  podporu podnikania a vinohradníctva 

zo dňa 05.06.2017 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Prítomní poslanci: 8 

Mgr. Mário Khandl, Mgr. Michal Drotován, Mgr. Monika Luknárová, Ing. Róbert Pajdlhauser, Ing. 

Miloslav Jošt, Mgr. Lenka Antalová Plavuchová, JUDr. Juraj Madzin, PaedDr. Jozef Bratina 

 

Ospravedlnení poslanci: 1 

Cyril Sekerka 

 

Neospravedlnení poslanci: 1  

Miloš Máťuš  

 

Prítomní neposlanci: 2 

Ing. Michal Hrdlička, , Mgr. Vladislav Katrinec  

 

Ospravedlnení neposlanci:3 

Ing. Ľubomír Prekop,  Mgr. Dobroslava Luknárová, Mgr. Viera Pilková 

 

 

Prizvaní: Ing. T. Ratkovská, Mgr. M. Porvazník, Mgr. Bezděková, Mgr. Feriancová  

Ing. Kordevova, p. Csomorová 

 

Program: 

1. Schválenie programu 

     2. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Rača o určení výšky príspevku a spôsobe  

         jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

3. Informácie z oblasti školstva – ústna informácia 

4. Informácie z oblasti športu – ústna informácia 

     5. Návrh Knižničného a výpožičného poriadku knižnice Rača 

6. Informácie z oblasti kultúry 

6.1 Vyhodnotenie kultúrno-spoločenských podujatí apríl  2017 

6.2 Kultúrne leto Rača 2017 

6.3 Vyhodnotenie Hody Rača 2017 

7. Rôzne 

8. Záver 

 

K bodu 1 

Schválenie programu    

 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Antalová Plavuchová.  Nasledovalo 

hlasovanie o programe. 

 

Hlasovanie: 

Poslanci: 8 

Za:      8  Mgr. Mário Khandl, Mgr. Michal Drotován, Mgr. Monika Luknárová,  

     Ing. Róbert Pajdlhauser, Ing. Miloslav Jošt, Mgr. Lenka Antalová Plavuchová,  

     JUDr. Juraj Madzin, PaedDr. Jozef Bratina 
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Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

 

Neposlanci: 2 

Za:     2  Ing. Michal Hrdlička, Mgr. Vladislav Katrinec 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 2 

Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Rača o určení výšky príspevku a spôsobe  

jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

 

Návrh predniesla Mgr. Bezděková vedúca ŠÚ a Ing. Kordevova vedúca ZŠS v ZŠ s MŠ 

J.A.Komenského, Hubeného 25 

 

Stanovisko 1/4/2017 

Komisia odporúča schváliť návrh nového VZN mestskej časti Bratislava-Rača o určení výšky 

príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

a zároveň odporúča zrušiť VZN 3/2012, VZN 1/2014 a VZN 1/2015. 

 

Hlasovanie: 

Poslanci: 8 

Za:      8  Mgr. Mário Khandl, Mgr. Michal Drotován, Mgr. Monika Luknárová,  

     Ing. Róbert Pajdlhauser, Ing. Miloslav Jošt, Mgr. Lenka Antalová Plavuchová,  

     JUDr. Juraj Madzin, PaedDr. Jozef Bratina 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

 

Neposlanci: 1 

Za:     1  Ing. Michal Hrdlička 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 3 

Informácie z oblasti školstva 

Mgr. Bezděková informovala o potrebe zmeny orientačného čísla sídla MŠ Pri Šajbách 14 na MŠ Pri 

Šajbách 22A  a na základe toho bol poslancom predložený návrh dodatku č.5 k zriaďovacej listine 

vyššie uvedenej MŠ, v ktorom je táto skutočnosť uvedená. 

 

Členovia komisie berú na vedomie zmenu orientačného čísla MŠ Pri Šajbách.  

Hlasovanie neprebehlo. 

 

Mgr. Bezděková  informovala o aktuálnom stave prijímania detí do MŠ na šk. rok 2017/2018.Tento 

proces je stále aktívny. 

 

K bodu 4 

Informácie z oblasti športu 

Mgr. Porvazník informoval členov komisie o konaných akciách v mesiaci máj, ktoré zhodnotil 

pozitívne a vyzdvihol prácu telocvikárov na ZŠ Tbiliská 4, keďže ich žiaci dosiahli výborné výsledky 

v okresnom kole v atletike a futbalových turnajoch. Pozval členov komisie dňa 23.6.2017  

na Račiansku  medziškolskú olympiádu.  

Informoval o výmene sietí na viacúčelových ihriskách v MČ Rača.  

 

Pripomenul, že druhé kolo na prideľovanie dotácií MČ Bratislava-Rača sa končí 30.6.2017 
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Členovia komisie sa informovali o  obnove športového ihriska na Púchovskej ulici a o jeho  využití. 

 

K bodu č.5 

Mgr. Ratkovská predniesla  Návrh Knižničného a vypožičného poriadku knižnice Rača 

 

Stanovisko 2/4/2017 

Komisia odporúča starostovi schváliť Návrh Knižničného a vypožičného poriadku knižnice Rača 

 

Hlasovanie: 

Poslanci: 8 

Za:      8  Mgr. Mário Khandl, Mgr. Michal Drotován, Mgr. Monika Luknárová,  

     Ing. Róbert Pajdlhauser, Ing. Miloslav Jošt, Mgr. Lenka Antalová Plavuchová,  

     JUDr. Juraj Madzin, PaedDr. Jozef Bratina 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

 

Neposlanci: 2 

Za:     2  Ing. Michal Hrdlička, Mgr. Vladislav Katrinec 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu č. 6 

Informácie z oblasti kultúry 

 

6.1. 

Z aprílových akcií vyzdvihla p. Ratkovská tanečné zábavy, ktoré sa tešia stále väčšej návštevnosti. 

6.2 

30.6.2017 slávnostné otvorenie Kultúrneho leta 2017 o 17:00 h. hudobno-divadelným predstavením 

divadla HAAF „Takto to je“ v amfiteátri  v Knižkovej doline. Okrem kultúrneho programu budú pre 

deti pripravené tvorivé dielne, nafukovacie atrakcie a maľovanie na tvár. Počas kultúrneho leta sa bude 

premietať 8 filmov, uskutoční sa promenádny koncert, tradičný račiansky Anna bál a oslavy 73. 

výročia SNP. 

Kultúrne leto uzavrie program Divadlo pod hviezdami dňa 27.8.2017. 

 

Mgr. Antalová Plavuchová požiadala  aktívnejšie pracovať  s facebookom pri propagácií aktivít Rače 

a zverejňovať informácie vo všetkých facebookových skupinách MČ Rača Priatelia Rače, Priatelia 

Východného a Račania.  

 

Mgr. M. Luknárová žiada o väčšiu bezpečnosť  v amfiteátri pred pódiom napr.  zábradliami a väčšiu 

bezpečnosť pre zvukárov. 

Mgr. M. Luknárová žiada informáciu o  mobiliári z obecnej záhrady, aké a kde boli rozmiestnené. 

 

Komisia žiada, aby do budúcej komisie konanej dňa 4.9.2017 Média Rača pripravila podrobný rozpis 

financovania sponzorských peňažných príspevkov pre Račianske vinobranie 2016.   

 

Mgr. M. Luknárová pripomenula významné životné jubileum p. Havloviča.  

Ing. Ratkovská  informovala,  že v rámci račianského vinobrania je v pláne pripraviť medailon / 

výstavu fotografií / ku krásnemu životnému jubileu – 90.výročie narodenia p. Havloviča.  

 

Dňa 19. júna bude posvätenie dreveného kríža na Stupavskej ulici p. farárom Sitkom. 

 

Mgr. M. Luknárová predniesla nespokojnosť p. Rybáka na jeho otázky týkajúce  periodika  Račiansky  

výber.  

 

Uznesenie 1/4/2017 

Členovia  komisie žiadajú od Mediálneho oddelenia odpovede na otázky pána Rybáka 
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1.Kto vydal nariadenia MČ, ktoré stanovujú kritéria, podľa ktorých občania dostanú alebo nedostanú 

priestor na vyjadrenie v obecných novinách? 

2.Kde sú tieto nariadenia zverejnené a v akej forme? 

3.Z ktorého konkrétneho ustanovenia nariadení MČ Rača vychádza p.Miklánková, keď odmietla dať 

priestor na reakciu občanom? 

4.Prečo občania nemajú možnosť reagovať na verejné témy hneď v nasledujúcom vydaní. 

5.Prečo hovorkyňa Miklánková vo svojom stanovisku nižšie zámerne zamieňa priestor pre reakciu 

občanov s občianskými príspevkami s novou témou?( občiansky príspevok=ľubovolná téma, napr. 

letné kúpalisko, cyklotrasy, Račiansky maratón, rekcia občanov=príspevok , v ktorom občania reagujú 

na správy vedenia MČ Rača). 

 

O tom, že nejde len o môj subjektívny názor vypovedá hodnotenie transparency International 

Slovensko: Periodikum Račiansky výber prináša iba oficiálny názor politického vedenia, diskusia 

úplne chýba. Politike radnice je v periodiku venovaný málo priestoru, nie je dobrým zdrojom 

informácií o budúcich rozhodnutiach, podstatná časť článkov o politike radnice je anonymná, 

bez osobnej zodpovednosti za obsah... 

Zdroj: http://skmedia.hlasnatrouba.cz 

 

Hlasovanie: 

Poslanci: 8 

Za:      8  Mgr. Mário Khandl, Mgr. Michal Drotován, Mgr. Monika Luknárová,  

     Ing. Róbert Pajdlhauser, Ing. Miloslav Jošt, Mgr. Lenka Antalová Plavuchová,  

     JUDr. Juraj Madzin, PaedDr. Jozef Bratina 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

 

Neposlanci: 2 

Za:     2  Ing. Michal Hrdlička, Mgr. Vladislav Katrinec 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu č. 7 
Na podnet Ing. Jošta členovia komisie navrhujú pozvať na zasadnutie komisie predstaviteľov 

Račianského vinohradníckého spolku za účelom spolupráce medzi MČ Bratislava-Rača a Račianskym 

vinohradníckym spolkom a riešenia problémov malých vinárov, ich podpory a zachovanie vinohradov. 

 

Záver 

 

Zasadnutie ukončila predsedníčka komisie Mgr. Lenka Antalová Plavuchová a poďakovala za aktívnu 

účasť. 

 

 

 

 

Predsedníčka  komisie:  Mgr. Lenka Antalová Plavuchová  v.r. 

Zapísala:     Mgr. Beata Bešková  v.r. 

http://skmedia.hlasnatrouba.cz/

